

Title (en)
Element for making hinges.

Title (de)
Element zum Herstellen von Scharnieren.

Title (fr)
Elément pour réaliser des charnières.

Publication
EP 0603018 A1 19940622 (FR)

Application
EP 93402715 A 19931104

Priority
FR 9214988 A 19921209

Abstract (en)
The present invention relates to elements which make it possible to produce hinges. The element according to the invention is characterised essentially in that it consists of a unitary body 2 inscribed in a cylindrical surface 13 and has two end parts 4, 5, a through hole 6, 7 made in each end part along the generatrix of the cylindrical surface, two wall parts 8, 9 secured, respectively, to the two end parts 4, 5, and a wall portion 10 secured to the two wall parts 8, 9, this wall portion 10 having at least one point of weakness in its link with the two wall parts 8, 9 making it possible to separate the latter by means of a relatively low rupture force. Application, in particular, to the production of aluminium hinges for building closures.
<IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention concerne les éléments qui permettent de réaliser des charnières. L'élément selon l'invention se caractérise essentiellement par le fait qu'il est constitué d'un corps unitaire 2 inscrit dans une surface cylindrique 13 et comportant deux parties d'extrémités 4, 5, une percée traversante 6, 7 réalisée dans chaque partie d'extrémité suivant la génératrice de la surface cylindrique, deux parties de parois 8, 9 solidaires respectivement des deux parties d'extrémités 4, 5, et une portion de paroi 10 solidaire des deux parties de parois 8, 9, cette portion de paroi 10 présentant au moins un point de faiblesse dans sa liaison avec les deux parties de parois 8, 9, permettant de séparer celles-ci sous un effort de rupture relativement faible. Application, notamment, à la réalisation de charnières en aluminium pour les fermetures de bâtiments. <IMAGE>

IPC 1-7
E05D 9/00; E05D 5/02

IPC 8 full level
E05D 5/02 (2006.01); **E05D 9/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
E05D 5/023 (2013.01); **E05D 9/00** (2013.01); **E05Y 2600/628** (2013.01); **E05Y 2600/63** (2013.01); **E05Y 2900/132** (2013.01)

Citation (search report)
• [Y] US 2569862 A 19511002 - MORIN LOUIS H
• [Y] US 4365386 A 19821228 - LOWERY JOHN L

Cited by
EP1403458A1; EP0732473A1; DE19509674A1; DE19509674C2; WO9608627A3

Designated contracting state (EPC)
BE DE ES IT LU NL PT

DOCDB simple family (publication)
EP 0603018 A1 19940622; EP 0603018 B1 19980429; DE 69318270 D1 19980604; FR 2698905 A1 19940610; FR 2698905 B1 19950217

DOCDB simple family (application)
EP 93402715 A 19931104; DE 69318270 T 19931104; FR 9214988 A 19921209